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DdG CASTELLÓ D’EMPÚRIES

■ L’Agència Catalana de l’Aigua
(ACA) ha acabat els treballs de re-
tirada de les acumulacions de ve-
getació al riu Fluvià per evitar des-
bordaments. S’han portat a terme
dins el Parc Natural dels Aigua-
molls de l’Empordà. La vegetació
es va acumular després del tem-
poral Gloria, el passat mes de ge-
ner. S’ha aprofitat l’actuació, que
ha tingut una durada d'un mes i
mig, per retirar els residus urbans
que el riu va arrossegar.

Les directrius d’actuació s’han

consensuat amb la direcció del
parc i s’han portat a terme quan
ha acabat l’època de nidificació de
la majoria d’ocells. Els treballs
s’han portat a terme amb una mà-
quina giratòria, una processadora
de troncs i un tractor amb cabres
per poder-los estirar. Els operaris
s’han encarregat dels treballs més
precisos amb motoserra i de reco-
llir la brossa.

Les tasques han consistit no-
més a retirar el material vegetal
arrencat i tombat i que s’ha acu-
mulat formant grans piles.

Segons ha informat Medi Am-
bient, s’han deixat uns quants
troncs puntuals tombats dins l’ai-
gua i dins la llera perquè serveixin
de refugi i de font d’alimentació
per a la fauna, tant terrestre com
aquàtica. Els troncs, a banda de
constituir una aportació d’humus
al sòl, pels insectes, bacteris i
fongs que els descomponen, per-
met l’alimentació de petits mamí-
fers, amfibis, rèptils, ocells i pei-
xos. També s’han deixat les so-
ques d’aquests arbres en punts on
puguin ser arrossegades de nou.

Retiren vegetació al Fluvià
per evitar desbordaments
L’ACA porta a terme una actuació dins el Parc Natural dels Aiguamolls
per treure les restes acumulades durant el temporal «Gloria»

El punt on s’han portat a terme els treballs de retirada de vegetació acumulada. AGÈNCIA CATALANA DE L’AIGUA

DdG CABANES

■ La presència de porcs morts a
l’exterior d’una granja entre Hos-
talets de Llers i Cabanes ha gene-
rat queixes i molèsties als veïns. El
seu propietari ha estat advertit en
diverses ocasions que havia d’im-
pedir que els animals morts fossin
visibles o sobresortissin del con-
tenidor, segons ha informat el set-
manari Empordà. Els gestors han
cobert temporalment el conteni-
dor a l’espera d’una solució. 

Les explotacions disposen
d’un contenidor verd per a dipo-
sitar els cadàvers. Poden generar

mala imatge i risc ambiental quan
està massa a prop d'un camí de
pas, ja que per normatives de bio-
seguretat no poden estar dins la
granja. «El servei de recollida de
cadàvers no pot entrar dins de les
granges per aquesta regulació de
bioseguretat, però es demana als
ramaders que tinguin els conte-
nidors en llocs ben habilitats i que
no puguin generar molèsties ni
riscos ambientals», explica el cap
de l’Oficina Comarcal d’Agricul-
tura, Ramaderia, Pesca i Alimen-
tació, Jordi Vergés. Els gestors es-
tan buscant solucions.

Queixes pels porcs
morts a l’exterior
d’una granja 
Les mesures de bioseguretat impedeixen
tenir-los a l’interior i es buscaran solucions

Els animals morts a l’exterior de la granja.  EMPORDA.INFO

DdG VILAJUÏGA

■ L’Ajuntament de Maçanet de
Cabrenys juntament amb l’entitat
Entre Suros ha posat en marxa per
primera vegada diferents rutes
guiades de senderisme pel muni-
cipi. Els itineraris comptaran amb
un tast de productes locals. 

La iniciativa pretén donar a co-
nèixer el territori, situada als peus
dels Pirineus. 

«El menhir del poble», «El suro
de la pubilla», «La font de Tapis»,
«Volta a l’Arnera», «El Fau» i «El
Castell de la cabra» són les sis ru-
tes que s’han posat en funciona-
ment. 

Es tracta d’itineraris que es po-

den fer entre les dues i les cinc ho-
res. El més llarg és El Castell de la
cabra, que puja al santuari de les
Salines per la ruta de l’exili i es pot
gaudir de les impressionants vis-
tes del castell de Cabrera. Aquesta
i la del Fau són les dues rutes amb
dificultat. Aquesta segona es pas-
seja per tota la serra del bac grille-
ra. 

Una de les rutes permet conèi-
xer la surera centenària i passejar
per entre els boscos d’alzinera su-
rera. En aquesta ruta de dificultat
fàcil i d’unes tres hores de durada
s’ofereix un pica-pica. 

Per veure un dels rius més purs
de l’Empordà i visitar unes gor-
gues es pot fer la ruta La font de
Tapis, de dues hores de mitjana de
durada. 

La darrera ruta està centrada
en el patrimoni megalític per vi-
sitar el menhir de pedra dreta i els
voltants de Maçanet. 

Maçanet engega rutes
de senderisme amb
un tast de productes
Les rutes permeten
conèixer el patrimoni
tant cultural com natural
de la població

DdG VILAJUÏGA

■ Vilajuïga serà seu, durant
aquest curs, del cicle de grau su-
perior d’Ensenyament i Animació
Socioesportiva de l’institut Illa de
Rodes de Roses. Les classes teòri-
ques, que van començar ahir,
s’impartiran al centre cívic de
 Vilajuïga i les sessions pràctiques
es faran majoritàriament als
 equi paments esportius del mu -
nicipi. D’aquesta manera, Vilajuï-
ga es converteix en un municipi
que, malgrat no tenir institut pro-
pi, acollirà estudis postobligato-
ris.

Això serà possible gràcies a un
acord entre l’Ajuntament i el De-
partament d’Educació, que ha
certificat la idoneïtat de les
instal·lacions. L’acord també es-
pecifica que les despeses dels

consums elèctrics, d’aigua, neteja
i desinfeccions i els manteni-
ments que derivin del seu ús els
assumirà el Departament, així
que no suposarà cap despesa per
a l’Ajuntament.

L’acord arriba després que, a
causa de la covid-19, el cicle re-
querís més espai de l’habitual.
Aquest fet, sumat als equipa-
ments infrautilitzats amb què

compta Vilajuïga, han propiciat
un acord entre ambdues adminis-
tracions per al curs 2020-21.

Per l’alcalde de Vilajuïga, Xavier
Llorente, aquest fet «és una opor-
tunitat per donar a conèixer el
nostre municipi, ja que una cin-
quantena d’alumnes passaran tot
el curs al poble, consumiran al po-
ble, i coneixeran el seu entorn i
tots els serveis que ofereix».

Vilajuïga serà la seu del Cicle
Superior d’un institut de Roses 
La població té suficients
equipaments per acollir
el cicle d’Ensenyament
i Animació Socioesportiva

Instal·lacions de Vilajuïga on es portarà a terme el cicle. AJ. DE VILAJUÏGA

CUJEDA
Resaltado
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ETIQUETES Alt Empordà Gent Societat societat

 

Gent

Els centres cívics obren
inscripcions



Els municipis ofereixen activitats lúdiques, culturals i de formació,

adaptades al context actual

Els centres cívics escalfen motors per les activitats de tardor. Alguns

municipis ja han avançat tota la programació d’activitats que realitzaran fins

al desembre, i ja tenen les inscripcions obertes.

Un d’aquests pobles és la Jonquera, que ha anunciat un reguitzell

d’activitats sota el lema «Gaudim junts d’una cultura 5 estrelles». Més de 40

activitats, 22 cursos i 20 tallers per a aquesta tardor, que demostren la

voluntat del consistori per recuperar l’activitat social i cultural del municipi i

constatar que la cultura és segura. Les activitats detallades es troben a la

pàgina web del municipi, des d’on es podran fer les inscripcions

telemàticament, entre el 16 i el 25 de setembre, omplint el següent formulari

i enviantlo a canlaporta@lajonquera.cat.

ROSES. És un altre dels municipis que ja té les preinscripcions obertes.

Concretament pels cursos, les activitats i els tallers que oferirà aquest curs

al jovent del municipi, al Centre d’Activitats Joves de Roses (CAR). Totes

les activitats i els serveis són gratuïts, i es pot fer la preinscripció per correu

electrònic a l’adreça joventut@roses.cat o bé presencialment al CAR.

FIGUERES. Avui dimarts comencen les preinsripcions en línia a la pàgina

web del consistori per les més de 60 activitats que ofereixen els centres

cívics municipals de Figueres. Propostes que inclouen ball, dansa,

gimnàstica, arts plàstiques,  idiomes, habil i tats i  recursos, aula

gastronòmica, infantil/juvenil, informàtica, activitats +60, exposicions,

espectacles i conferències.

CASTELLÓ D’EMPÚRIES. Tot i  la manera temporal de la majoria

d’activitats que s’englobaven dins els apartats d’artesania, salut i

creixement personal, l’oferta formativa presenta un total de 33 cursos.

Jornades i tallers que ja han obert les inscripcions, a través d’un formulari

disponible en línia a la pàgina web de l’Ajuntament. 

Per Redacció Hora Nova  - 22 Setembre, 2020  0
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ETIQUETES Cursa de la Dona espor ts roses sol idari tat

 

Esports

La Cursa de la Dona de
Roses, en marxa



La prova, adaptada a les restriccions de la Covid19, s’inicia aquest

dissabte i s’allarga fins al diumenge 4 d’octubre

La Cursa de la Dona de Roses més especial que es recorda està a punt

d’engegar motors. Concretament, la prova d’enguany, que s’ha organitzat

per tal que sigui adaptable al context pandèmic de la Covid19, s’iniciarà a

partir d’aquest dissabte, 26 de setembre, i s’allargarà fins al diumenge 4

d’octubre. Enguany, la prova organitzada pel Club Atletisme Roses i la

Fundació Roses Contra el Càncer, que celebra la tretzena edició,

resseguirà un recorregut de cinc quilòmetres que estarà degudament

senyalitzat. L’itinerari s’haurà de fer de manera individual, amb parella o

mitjançant nuclis familiars, i es podrà realitzar a qualsevol hora del dia. Això

sí, des de l’organització demanen als participants que registrin el seu temps

per mitjà de l’aplicació Strava i que comparteixin fotografies de l’experiència

mitjançant les xarxes socials i l’etiqueta #13cursadeladonaderoses,

etiquetant els comptes de @fundacioroses i @atletismeroses.

EL RECORREGUT. La prova rosinca transcorrerà pel passeig Marítim,

sense passar en cap instant per vials on circulen vehicles. En aquest sentit,

el punt de partida tindrà lloc a la plaça de les Botxes, on para el trenet

turístic de la localitat costanera, mentre que l’arribada serà pròxima a la

plaça Catalunya.

Per ara, i segons avançava ahir el mitjà ViladeRoses.cat, el volum

d’inscripcions ja supera el mig miler de persones, la qual cosa ha provocat

que des de l’organització s’hagin demanat més samarretes, passant de les

500 al miler.

Per formular la inscripció, precisament, cal que els futurs corredors i

corredores accedeixin al web fundacioroses.org. En el moment de realitzar

la inscripció s’haurà de fer un donatiu de 10 euros, un pas previ a l’obtenció

d’un comprovant que serveix per obtenir la samarreta d’aquesta edició de la

Cursa de la Dona rosinca. La peça de roba s’ha de recollir a la seu de la

Fundació Roses Contra el Càncer, que està situada al carrer Pescadors del

municipi costaner. 
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El passat 7 de setembre, la regidoria de Seguretat Ciutadana va presentar
als veïns de Santa Margarida una primera proposta de reordenació del
trànsit a dues zones de la urbanització
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El Pla de Millora de la Circulació a la urbanització de Santa Margarida

inclourà, a petició dels veïns, un carril bici que connectarà amb el nou

carril (ja en execució) paral·lel a la comarcal C260, la pacificació del

trànsit a motor reduint la velocitat a 30 km/h dins la urbanització i la

reordenació de les seves zones comercials. Les millores són fruit de les

propostes presentades per veïns i veïnes durant el procés de participació

ciutadana dut a terme aquest mes de setembre, que ara seran incloses

en la configuració final del pla circulatori.

El passat 7 de setembre, la regidoria de Seguretat Ciutadana va

presentar als veïns de Santa Margarida una primera proposta de

reordenació del trànsit a dues zones de la urbanització, on es preveia

una primera fase que incloïa la zona del carrer Cala Llarga i l'avinguda

Tamarell, i una segona fase corresponent a la zona de l'Avinguda Santa

Margarida i l'Illa del 600. Després de la presentació, tal i com es va fer

amb l'anterior Pla de Millora de Circulació del Mas Oliva, es va obrir un

període de participació ciutadana fins al dia 20 de setembre per recollir

propostes i esmenes dels veïns.

Un cop analitzades les propostes presentades, l'Ajuntament ha pres la

decisió d'incorporar dins el Pla de Millora de la Circulació actuacions com

el projecte d'un nou carril bici que connectarà amb el carril ciclista

d'accés a la població del traçat BICITRANSCAT, que s'està executant

actualment en paral·lel a la comarcal C260. D'aquesta manera, es

donarà continuïtat a la circulació de bicicletes en condicions segures dins

la urbanització. La proposta inicial és que el carril ressegueixi l'Avinguda

Santa Margarida i l'Avinguda de la Platja fins al Clot dels Franquets (1

km aproximadament). Per altra banda, per tal de completar les bones

condicions del recorregut, es pacif icarà el trànsit  interior de la

urbanització rebaixant la velocitat a 30 Km/h i s'establiran vies mixtes

que facilitin la compatibilització del trànsit a motor i les bicicletes, amb

l'objectiu de permetre enllaçar el nou carril bici amb el Passeig Marítim.

Una altra de les mil lores proposades que inclourà el nou Pla de

Circulació, serà la incorporació d'una nova fase que se sumarà a les

fases 1 i 2 ja proposades, encarregada de la reordenació de les zones

més comercials de la urbanització, i que serà desenvolupada per la

Policia Local. Per últim, s'exclouran de la Fase 1 del Pla els carrers

Ridaura, Fluvià, Ter  i  Muga, en entendre que les modif icacions

proposades no són urgents i no suposen afectacions greus per a la

mobilitat de la zona i possibilitant així que la reordenació final atengui

les propostes presentades pel veïnat i sigui consensuada amb ells.

L'ampliació del Pla requerirà més pressupost i un projecte integral

L'ampliació del Pla de Millora de Circulació amb una tercera fase i la

inclusió del carril bici i de les mesures complementàries per a facilitar la

circulació amb bicicleta, impliquen un projecte sensiblement més gran i

que requerirà un pressupost major del previst inicialment. Per aquest

motiu, no s'executarà a través de l'empresa municipal de serveis

(ROSERSA), sinó que es traslladaran les propostes per a les tres fases i

la   implementac ió del  carr i l  b ic i  a  la regidor ia d 'Urbanisme de

l'Ajuntament, per tal que aquest departament redacti el projecte

definitiu per a ser licitat i executat.

En aquest sentit, el regidor de Seguretat Ciutadana, Joan Plana, ha

declarat que "aquestes novetats impliquen que la presentació del

projecte definitiu del PMC a Santa Margarida no serà el pròxim 25 de

setembre, tal com estava previst, i també que la seva implementació

serà més  lenta. Tanmateix,  l 'actuació f inal serà més  integral  i

ambiciosa". També ha remarcat que "l'ampliació del projecte suposa una

un  exe r c i c i   de  bona   coo rd inac i ó   en t r e   à rees  d i f e ren t s   com

Infraestructures, Seguretat i Urbanisme. Quan treballem així som més

eficients".

Per últim, s'han recollit també altres propostes referents a punts

concrets de circulació, que seran estudiats individualment i, si s'escau,

incorporats al projecte final que surti d'Urbanisme. Pel que fa a les

propostes que no són de circulació presentades, seran enviades a les

respectives àrees municipals per al seu estudi.

Plana també ha manifestat que l'Ajuntament seguirà treballant en la

millora de la circulació en altres zones del municipi: "La fase de Santa

Margarida del Pla de Millora de la Circulació s'allargarà més del previst,

perquè volem fer les coses bé i preferim ferho sense pressa si així fem

més i millor. Però això no atura la nostra agenda, paral·lelament

seguirem tirant endavant les propostes de reordenació d'altres zones.

Esperem poder començar ben aviat un procés de participació similar al

Mas Mates".

Autor: Redacció
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El Pla de Millora de la Circulació a la urbanització de Santa Margarida

inclourà, a petició dels veïns, un carril bici que connectarà amb el nou

carril (ja en execució) paral·lel a la comarcal C260, la pacificació del

trànsit a motor reduint la velocitat a 30 km/h dins la urbanització i la

reordenació de les seves zones comercials. Les millores són fruit de les

propostes presentades per veïns i veïnes durant el procés de participació

ciutadana dut a terme aquest mes de setembre, que ara seran incloses

en la configuració final del pla circulatori.

El passat 7 de setembre, la regidoria de Seguretat Ciutadana va

presentar als veïns de Santa Margarida una primera proposta de

reordenació del trànsit a dues zones de la urbanització, on es preveia

una primera fase que incloïa la zona del carrer Cala Llarga i l'avinguda

Tamarell, i una segona fase corresponent a la zona de l'Avinguda Santa

Margarida i l'Illa del 600. Després de la presentació, tal i com es va fer

amb l'anterior Pla de Millora de Circulació del Mas Oliva, es va obrir un

període de participació ciutadana fins al dia 20 de setembre per recollir

propostes i esmenes dels veïns.

Un cop analitzades les propostes presentades, l'Ajuntament ha pres la

decisió d'incorporar dins el Pla de Millora de la Circulació actuacions com

el projecte d'un nou carril bici que connectarà amb el carril ciclista

d'accés a la població del traçat BICITRANSCAT, que s'està executant

actualment en paral·lel a la comarcal C260. D'aquesta manera, es

donarà continuïtat a la circulació de bicicletes en condicions segures dins

la urbanització. La proposta inicial és que el carril ressegueixi l'Avinguda

Santa Margarida i l'Avinguda de la Platja fins al Clot dels Franquets (1

km aproximadament). Per altra banda, per tal de completar les bones

condicions del recorregut, es pacif icarà el trànsit  interior de la

urbanització rebaixant la velocitat a 30 Km/h i s'establiran vies mixtes

que facilitin la compatibilització del trànsit a motor i les bicicletes, amb

l'objectiu de permetre enllaçar el nou carril bici amb el Passeig Marítim.

Una altra de les mil lores proposades que inclourà el nou Pla de

Circulació, serà la incorporació d'una nova fase que se sumarà a les

fases 1 i 2 ja proposades, encarregada de la reordenació de les zones

més comercials de la urbanització, i que serà desenvolupada per la

Policia Local. Per últim, s'exclouran de la Fase 1 del Pla els carrers

Ridaura, Fluvià, Ter  i  Muga, en entendre que les modif icacions

proposades no són urgents i no suposen afectacions greus per a la

mobilitat de la zona i possibilitant així que la reordenació final atengui

les propostes presentades pel veïnat i sigui consensuada amb ells.

L'ampliació del Pla requerirà més pressupost i un projecte integral

L'ampliació del Pla de Millora de Circulació amb una tercera fase i la

inclusió del carril bici i de les mesures complementàries per a facilitar la

circulació amb bicicleta, impliquen un projecte sensiblement més gran i

que requerirà un pressupost major del previst inicialment. Per aquest

motiu, no s'executarà a través de l'empresa municipal de serveis

(ROSERSA), sinó que es traslladaran les propostes per a les tres fases i

la   implementac ió del  carr i l  b ic i  a  la regidor ia d 'Urbanisme de

l'Ajuntament, per tal que aquest departament redacti el projecte

definitiu per a ser licitat i executat.

En aquest sentit, el regidor de Seguretat Ciutadana, Joan Plana, ha

declarat que "aquestes novetats impliquen que la presentació del

projecte definitiu del PMC a Santa Margarida no serà el pròxim 25 de

setembre, tal com estava previst, i també que la seva implementació

serà més  lenta. Tanmateix,  l 'actuació f inal serà més  integral  i

ambiciosa". També ha remarcat que "l'ampliació del projecte suposa una

un  exe r c i c i   de  bona   coo rd inac i ó   en t r e   à rees  d i f e ren t s   com

Infraestructures, Seguretat i Urbanisme. Quan treballem així som més

eficients".

Per últim, s'han recollit també altres propostes referents a punts

concrets de circulació, que seran estudiats individualment i, si s'escau,

incorporats al projecte final que surti d'Urbanisme. Pel que fa a les

propostes que no són de circulació presentades, seran enviades a les

respectives àrees municipals per al seu estudi.

Plana també ha manifestat que l'Ajuntament seguirà treballant en la

millora de la circulació en altres zones del municipi: "La fase de Santa

Margarida del Pla de Millora de la Circulació s'allargarà més del previst,

perquè volem fer les coses bé i preferim ferho sense pressa si així fem

més i millor. Però això no atura la nostra agenda, paral·lelament

seguirem tirant endavant les propostes de reordenació d'altres zones.

Esperem poder començar ben aviat un procés de participació similar al

Mas Mates".

Autor: Redacció
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El passat 7 de setembre, la regidoria de Seguretat Ciutadana va presentar
als veïns de Santa Margarida una primera proposta de reordenació del
trànsit a dues zones de la urbanització

Ampliació del Pla de Millora de la Circulació de Santa Margarida

 Més fotos

Escoltar  Augmentar text

 Disminuir text

+

−

 Whatsapp  Descargar PDF  Imprimir  Enviar la nota a un amic  Comentar

El Pla de Millora de la Circulació a la urbanització de Santa Margarida

inclourà, a petició dels veïns, un carril bici que connectarà amb el nou

carril (ja en execució) paral·lel a la comarcal C260, la pacificació del

trànsit a motor reduint la velocitat a 30 km/h dins la urbanització i la

reordenació de les seves zones comercials. Les millores són fruit de les

propostes presentades per veïns i veïnes durant el procés de participació

ciutadana dut a terme aquest mes de setembre, que ara seran incloses

en la configuració final del pla circulatori.

El passat 7 de setembre, la regidoria de Seguretat Ciutadana va

presentar als veïns de Santa Margarida una primera proposta de

reordenació del trànsit a dues zones de la urbanització, on es preveia

una primera fase que incloïa la zona del carrer Cala Llarga i l'avinguda

Tamarell, i una segona fase corresponent a la zona de l'Avinguda Santa

Margarida i l'Illa del 600. Després de la presentació, tal i com es va fer

amb l'anterior Pla de Millora de Circulació del Mas Oliva, es va obrir un

període de participació ciutadana fins al dia 20 de setembre per recollir

propostes i esmenes dels veïns.

Un cop analitzades les propostes presentades, l'Ajuntament ha pres la

decisió d'incorporar dins el Pla de Millora de la Circulació actuacions com

el projecte d'un nou carril bici que connectarà amb el carril ciclista

d'accés a la població del traçat BICITRANSCAT, que s'està executant

actualment en paral·lel a la comarcal C260. D'aquesta manera, es

donarà continuïtat a la circulació de bicicletes en condicions segures dins

la urbanització. La proposta inicial és que el carril ressegueixi l'Avinguda

Santa Margarida i l'Avinguda de la Platja fins al Clot dels Franquets (1

km aproximadament). Per altra banda, per tal de completar les bones

condicions del recorregut, es pacif icarà el trànsit  interior de la

urbanització rebaixant la velocitat a 30 Km/h i s'establiran vies mixtes

que facilitin la compatibilització del trànsit a motor i les bicicletes, amb

l'objectiu de permetre enllaçar el nou carril bici amb el Passeig Marítim.

Una altra de les mil lores proposades que inclourà el nou Pla de

Circulació, serà la incorporació d'una nova fase que se sumarà a les

fases 1 i 2 ja proposades, encarregada de la reordenació de les zones

més comercials de la urbanització, i que serà desenvolupada per la

Policia Local. Per últim, s'exclouran de la Fase 1 del Pla els carrers

Ridaura, Fluvià, Ter  i  Muga, en entendre que les modif icacions

proposades no són urgents i no suposen afectacions greus per a la

mobilitat de la zona i possibilitant així que la reordenació final atengui

les propostes presentades pel veïnat i sigui consensuada amb ells.

L'ampliació del Pla requerirà més pressupost i un projecte integral

L'ampliació del Pla de Millora de Circulació amb una tercera fase i la

inclusió del carril bici i de les mesures complementàries per a facilitar la

circulació amb bicicleta, impliquen un projecte sensiblement més gran i

que requerirà un pressupost major del previst inicialment. Per aquest

motiu, no s'executarà a través de l'empresa municipal de serveis

(ROSERSA), sinó que es traslladaran les propostes per a les tres fases i

la   implementac ió del  carr i l  b ic i  a  la regidor ia d 'Urbanisme de

l'Ajuntament, per tal que aquest departament redacti el projecte

definitiu per a ser licitat i executat.

En aquest sentit, el regidor de Seguretat Ciutadana, Joan Plana, ha

declarat que "aquestes novetats impliquen que la presentació del

projecte definitiu del PMC a Santa Margarida no serà el pròxim 25 de

setembre, tal com estava previst, i també que la seva implementació

serà més  lenta. Tanmateix,  l 'actuació f inal serà més  integral  i

ambiciosa". També ha remarcat que "l'ampliació del projecte suposa una

un  exe r c i c i   de  bona   coo rd inac i ó   en t r e   à rees  d i f e ren t s   com

Infraestructures, Seguretat i Urbanisme. Quan treballem així som més

eficients".

Per últim, s'han recollit també altres propostes referents a punts

concrets de circulació, que seran estudiats individualment i, si s'escau,

incorporats al projecte final que surti d'Urbanisme. Pel que fa a les

propostes que no són de circulació presentades, seran enviades a les

respectives àrees municipals per al seu estudi.

Plana també ha manifestat que l'Ajuntament seguirà treballant en la

millora de la circulació en altres zones del municipi: "La fase de Santa

Margarida del Pla de Millora de la Circulació s'allargarà més del previst,

perquè volem fer les coses bé i preferim ferho sense pressa si així fem

més i millor. Però això no atura la nostra agenda, paral·lelament

seguirem tirant endavant les propostes de reordenació d'altres zones.

Esperem poder començar ben aviat un procés de participació similar al

Mas Mates".

Autor: Redacció
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Portada Roses Festa Major Comarca Girona Carnaval Opinió Contacta 

El 23 de setembre s’inicia a Roses el III
Cicle de Xerrades d’Arqueologia
 22/09/2020

Xerrades d’Arqueologia de la Càtedra que organitzen des de 2018 la
Càtedra Roses d’Arqueologia i Patrimoni Arqueològic de la Universitat de
Girona i l’Ajuntament de Roses

El cicle té per objectiu apropar al gran públic les recerques i els treballs que
s’estan desenvolupant en el camp de l’arqueologia medieval i moderna i en
la recuperació del patrimoni històric. Les xerrades són realitzades pels
arqueòlegs i investigadors  responsables de les excavacions i els diferents
projectes.

El cicle consta de sis xerrades i començarà el dia 23 de setembre amb el dr.
Jordi Sagrera, amb una conferència sobre la forma, estructura i evolució del
call jueu de Girona. La resta de jornades es dedicaran als castells de Juià i
Palagret de Celrà (14 d’octubre, Ferran Codina); el conjunt patrimonial de
Palol Sabaldòria (28 d’octubre, Ana Augè); el castell de Sant Iscle de Vidreres
(11 de novembre, Joan Llinàs); mentre que les dues darreres xerrades es
dedicaran a dues fortaleses del terme de Roses.

El 25 de novembre Lluís Palahí parlarà del castell de la Trinitat, mentre que
Gemma Vieyra i Marc Sureda clouran el cicle el dia 9 de desembre parlant
sobre el castell de Bufalaranya.

Totes les xerrades es desenvoluparan al Teatre Municipal de Roses, a les 19
hores.
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HOME GENERAL EL 23 DE SETEMBRE S’INICIA A ROSES EL III CICLE DE XERRADES D’ARQUEOLOGIA

El dimecres 23 de setembre tindrà lloc la primera de les conferències del III

Cicle de Xerrades d’Arqueologia de la Càtedra que organitzen des de 2018 la

Càtedra Roses d’Arqueologia i Patrimoni Arqueològic de la Universitat de

Girona i l’Ajuntament de Roses.

El cicle té per objectiu apropar al gran públic les recerques i els treballs que

s’estan desenvolupant en el camp de l’arqueologia medieval i moderna i en

la recuperació del patrimoni històric. Les xerrades són realitzades pels

arqueòlegs i investigadors responsables de les excavacions i els diferents

projectes.

El cicle consta de sis xerrades i començarà el dia 23 de setembre amb el dr.

Jordi Sagrera, amb una conferència sobre la forma, estructura i evolució del

call jueu de Girona. La resta de jornades es dedicaran als castells de Juià i

Palagret de Celrà (14 d’octubre, Ferran Codina); el conjunt patrimonial de

Palol Sabaldòria (28 d’octubre, Ana Augè); el castell de Sant Iscle de Vidreres

(11 de novembre, Joan Llinàs); mentre que les dues darreres xerrades es

dedicaran a dues fortaleses del terme de Roses.

El 25 de novembre Lluís Palahí parlarà del castell de la Trinitat, mentre que

Gemma Vieyra i Marc Sureda clouran el cicle el dia 9 de desembre parlant

sobre el castell de Bufalaranya.

Totes les xerrades es desenvoluparan al Teatre Municipal de Roses, a les

19h.
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HOME GENERAL EL 23 DE SETEMBRE S’INICIA A ROSES EL III CICLE DE XERRADES D’ARQUEOLOGIA

El dimecres 23 de setembre tindrà lloc la primera de les conferències del III

Cicle de Xerrades d’Arqueologia de la Càtedra que organitzen des de 2018 la

Càtedra Roses d’Arqueologia i Patrimoni Arqueològic de la Universitat de

Girona i l’Ajuntament de Roses.

El cicle té per objectiu apropar al gran públic les recerques i els treballs que

s’estan desenvolupant en el camp de l’arqueologia medieval i moderna i en

la recuperació del patrimoni històric. Les xerrades són realitzades pels

arqueòlegs i investigadors responsables de les excavacions i els diferents

projectes.

El cicle consta de sis xerrades i començarà el dia 23 de setembre amb el dr.

Jordi Sagrera, amb una conferència sobre la forma, estructura i evolució del

call jueu de Girona. La resta de jornades es dedicaran als castells de Juià i

Palagret de Celrà (14 d’octubre, Ferran Codina); el conjunt patrimonial de

Palol Sabaldòria (28 d’octubre, Ana Augè); el castell de Sant Iscle de Vidreres

(11 de novembre, Joan Llinàs); mentre que les dues darreres xerrades es

dedicaran a dues fortaleses del terme de Roses.

El 25 de novembre Lluís Palahí parlarà del castell de la Trinitat, mentre que

Gemma Vieyra i Marc Sureda clouran el cicle el dia 9 de desembre parlant

sobre el castell de Bufalaranya.

Totes les xerrades es desenvoluparan al Teatre Municipal de Roses, a les

19h.
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HOME ROSES MUNICIPI LES PARADES DEL MERCAT DE ROSES REGALEN BOSSES REUTILITZABLES
DURANT TOTA AQUESTA SETMANA

Fins al proper 27 de setembre, els clients que realitzin compres al Mercat

Municipal de Roses obtindran una bossa de regal. L’acció s’inclou dins la

Setmana Internacional dels Mercats, campanya que té per objectiu

promoure el consum d’aliments de proximitat per mantenir un model

sostenible.

Aquest any, el lema escollit és ‘Compra responsable, compra sostenible’.

Entre el divendres 18 i el diumenge 27 de setembre té lloc aquesta

campanya que compta amb diverses activitats telemàtiques i presencials a

tots els mercats adherits a la Xarxa de Mercats Sedentaris de Girona (XMSG).

Aquest any serà el tercer que es celebrarà la Setmana Internacional dels

Mercats a la demarcació i la setena que engega la campanya internacional

‘Love Your Local Market Global’.

L’acció impulsada per l’Àrea de Promoció Econòmica de l’Ajuntament de

Roses i els paradistes del Mercat Municipal de Roses, és el repartiment de

bosses reutilitzables, que es poden obtenir aconseguir anotant tres segells a

les butlletes que es distribueixen al mercat. Per cada compra realitzada, els

clients rebran un segell.

D’aquesta manera, es vol incidir en un doble objectiu: dinamitzar el Mercat

Municipal i incentivar l’ús de bosses reutilitzables en comptes de les bosses

de plàstic d’un sol ús.
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HOME ROSES MUNICIPI LES PARADES DEL MERCAT DE ROSES REGALEN BOSSES REUTILITZABLES
DURANT TOTA AQUESTA SETMANA

Fins al proper 27 de setembre, els clients que realitzin compres al Mercat

Municipal de Roses obtindran una bossa de regal. L’acció s’inclou dins la

Setmana Internacional dels Mercats, campanya que té per objectiu

promoure el consum d’aliments de proximitat per mantenir un model

sostenible.

Aquest any, el lema escollit és ‘Compra responsable, compra sostenible’.

Entre el divendres 18 i el diumenge 27 de setembre té lloc aquesta

campanya que compta amb diverses activitats telemàtiques i presencials a

tots els mercats adherits a la Xarxa de Mercats Sedentaris de Girona (XMSG).

Aquest any serà el tercer que es celebrarà la Setmana Internacional dels

Mercats a la demarcació i la setena que engega la campanya internacional

‘Love Your Local Market Global’.

L’acció impulsada per l’Àrea de Promoció Econòmica de l’Ajuntament de

Roses i els paradistes del Mercat Municipal de Roses, és el repartiment de

bosses reutilitzables, que es poden obtenir aconseguir anotant tres segells a

les butlletes que es distribueixen al mercat. Per cada compra realitzada, els

clients rebran un segell.

D’aquesta manera, es vol incidir en un doble objectiu: dinamitzar el Mercat

Municipal i incentivar l’ús de bosses reutilitzables en comptes de les bosses

de plàstic d’un sol ús.
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HOME ROSES MUNICIPI EL CONSELLER PUIGNERÓ PRESENTA EL PROJECTE DE DESPLEGAMENT DE
FIBRA ÒPTICA A ROSES

El conseller de Polítiques Digitals i Administració Pública, Jordi Puigneró, s’ha

reunit aquest divendres amb l’alcaldessa de Roses, Montse Mindan, trobada

durant la qual ha presentat el projecte de desplegament de la fibra òptica

de la Generalitat al tram Roses-Port de la Selva-Cadaqués-Llançà.

Puigneró ha aprofitat la visita a Roses per fer un seguiment de les obres ja

acabades del tram Figueres – Roses, que, amb una inversió de 340.000 euros,

possibilita l’accés a la xarxa de fibra òptica de la Generalitat a gairebé 32.000

habitants, el 22,6% de la població total de l’Alt Empordà. Les obres han estès

25,4 quilòmetres de fibra òptica, que han permès disposar de connexió als

municipis de Castelló d’Empúries (inclòs el nucli d’Empuriabrava), Roses,

Fortià i Vila-Sacra.

Pel que fa el projecte del tram Roses-Port de la Selva-Cadaqués-Llançà, les

obres suposaran una inversió d’1.900.000 euros, per estendre 31 quilòmetres

més de fibra òptica, que se sumaran als 50 ja existents a la comarca.

D’aquesta manera, el 65% del total de població de l’Alt Empordà disposarà

d’accés a la fibra òptica de la Generalitat. La comarca passa de tenir 83.264

habitants amb accés a la xarxa de fibra òptica de la Generalitat a oferir accés

a 8.518 habitants nous (970 habitants del Port de la Selva, 2.712 de Cadaqués

i 4.836 de Llançà). Així doncs, la comarca passarà de tenir cinc municipis

connectats (Figueres, Vilafant, Vila-sacra, Castelló d’Empúries i Roses) a tenir-

ne vuit amb la incorporació del Port de la Selva, Cadaqués i Llançà. Amb

aquest projecte també quedaran connectats dos nous polígons industrials.

Per altra banda, amb el projecte del tram Verges-Llofriu, el 78,7% dels

habitants del Baix Empordà disposaran de punt de connexió. La comarca fa

un salt endavant amb aquest projecte i un cop finalitzat, passarà de tenir

gairebé 90.000 habitants amb accés a la xarxa de fibra òptica de la

Generalitat a oferir accés a 15.847 habitants nous (463 habitants de la

Tallada d’Empordà, 1.153 d’Ullà, 11.645 de Torroella de Montgrí, 2.411 de Pals

i 175 de Torrent). Amb una inversió d’1,400.000 euros, s’estendran 22,6

quilòmetres nous de fibra òptica de la Generalitat, que se sumaran als 120 ja

existents. La comarca passarà de tenir 12 municipis connectats (Begur, La

Bisbal d’Empordà, Calonge i Sant Antoni, Castell-Platja d’Aro, Corçà, Mont-ras,

Palafrugell, Palamós, Parlavà, Sant Feliu de Guíxols, Santa Cristina d’Aro i

Forallac) a tenir-ne 17 amb la incorporació de La Tallada d’Empordà, Ullà,

Torroella de Montgrí, Pals i Torrent.

Impuls al desplegament de la fibra òptica

Les obres, previstes per al 2021, s’inclouen en l’acord de Govern del 4 d’agost

per accelerar el desplegament de la xarxa de fibra òptica al territori. Altres

projectes aprovats a l’Alt i el Baix Empordà són els trams Figueres-Palau-

Saverdera i Torroella de Montgrí-l’Estartit.

Cal recordar que l’acord de Govern preveu un increment de 57 milions

d’euros més d’inversió, que se sumen als 13,5 que ja estan en execució per

connectar les capitals de comarca. D’aquest increment, 19.536.860 euros es

destinen a les comarques gironines i més de la meitat d’aquesta inversió es

fa a l’Empordà, amb 10.555.000 euros repartits en projectes a l’Alt i Baix

Empordà.
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HOME ROSES MUNICIPI EL CONSELLER PUIGNERÓ PRESENTA EL PROJECTE DE DESPLEGAMENT DE
FIBRA ÒPTICA A ROSES

El conseller de Polítiques Digitals i Administració Pública, Jordi Puigneró, s’ha

reunit aquest divendres amb l’alcaldessa de Roses, Montse Mindan, trobada

durant la qual ha presentat el projecte de desplegament de la fibra òptica

de la Generalitat al tram Roses-Port de la Selva-Cadaqués-Llançà.

Puigneró ha aprofitat la visita a Roses per fer un seguiment de les obres ja

acabades del tram Figueres – Roses, que, amb una inversió de 340.000 euros,

possibilita l’accés a la xarxa de fibra òptica de la Generalitat a gairebé 32.000

habitants, el 22,6% de la població total de l’Alt Empordà. Les obres han estès

25,4 quilòmetres de fibra òptica, que han permès disposar de connexió als

municipis de Castelló d’Empúries (inclòs el nucli d’Empuriabrava), Roses,

Fortià i Vila-Sacra.

Pel que fa el projecte del tram Roses-Port de la Selva-Cadaqués-Llançà, les

obres suposaran una inversió d’1.900.000 euros, per estendre 31 quilòmetres

més de fibra òptica, que se sumaran als 50 ja existents a la comarca.

D’aquesta manera, el 65% del total de població de l’Alt Empordà disposarà

d’accés a la fibra òptica de la Generalitat. La comarca passa de tenir 83.264

habitants amb accés a la xarxa de fibra òptica de la Generalitat a oferir accés

a 8.518 habitants nous (970 habitants del Port de la Selva, 2.712 de Cadaqués

i 4.836 de Llançà). Així doncs, la comarca passarà de tenir cinc municipis

connectats (Figueres, Vilafant, Vila-sacra, Castelló d’Empúries i Roses) a tenir-

ne vuit amb la incorporació del Port de la Selva, Cadaqués i Llançà. Amb

aquest projecte també quedaran connectats dos nous polígons industrials.

Per altra banda, amb el projecte del tram Verges-Llofriu, el 78,7% dels

habitants del Baix Empordà disposaran de punt de connexió. La comarca fa

un salt endavant amb aquest projecte i un cop finalitzat, passarà de tenir

gairebé 90.000 habitants amb accés a la xarxa de fibra òptica de la

Generalitat a oferir accés a 15.847 habitants nous (463 habitants de la

Tallada d’Empordà, 1.153 d’Ullà, 11.645 de Torroella de Montgrí, 2.411 de Pals

i 175 de Torrent). Amb una inversió d’1,400.000 euros, s’estendran 22,6

quilòmetres nous de fibra òptica de la Generalitat, que se sumaran als 120 ja

existents. La comarca passarà de tenir 12 municipis connectats (Begur, La

Bisbal d’Empordà, Calonge i Sant Antoni, Castell-Platja d’Aro, Corçà, Mont-ras,

Palafrugell, Palamós, Parlavà, Sant Feliu de Guíxols, Santa Cristina d’Aro i

Forallac) a tenir-ne 17 amb la incorporació de La Tallada d’Empordà, Ullà,

Torroella de Montgrí, Pals i Torrent.

Impuls al desplegament de la fibra òptica

Les obres, previstes per al 2021, s’inclouen en l’acord de Govern del 4 d’agost

per accelerar el desplegament de la xarxa de fibra òptica al territori. Altres

projectes aprovats a l’Alt i el Baix Empordà són els trams Figueres-Palau-

Saverdera i Torroella de Montgrí-l’Estartit.

Cal recordar que l’acord de Govern preveu un increment de 57 milions

d’euros més d’inversió, que se sumen als 13,5 que ja estan en execució per

connectar les capitals de comarca. D’aquest increment, 19.536.860 euros es

destinen a les comarques gironines i més de la meitat d’aquesta inversió es

fa a l’Empordà, amb 10.555.000 euros repartits en projectes a l’Alt i Baix

Empordà.
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HOME ROSES URBANISME ROSES AMPLIARÀ EL PLA DE MILLORA DE LA CIRCULACIÓ DE SANTA
MARGARIDA A PETICIÓ DELS VEÏNS

Foto aèria de la bahia de Roses

El Pla de Millora de la Circulació a la urbanització de Santa Margarida

inclourà, a petició dels veïns, un carril bici que connectarà amb el nou carril

(ja en execució) paral·lel a la comarcal C-260, la pacificació del trànsit a motor

reduint la velocitat a 30 km/h dins l’urbanització i la reordenació de les seves

zones comercials. Les millores són fruit de les propostes presentades per

veïns i veïnes durant el procés de participació ciutadana dut a terme aquest

mes de setembre, que ara seran incloses en la configuració final del pla

circulatori.

El passat 7 de setembre, la regidoria de Seguretat Ciutadana va presentar als

veïns de Santa Margarida una primera proposta de reordenació del trànsit a

dues zones de la urbanització, on es preveia una primera fase que incloïa la

zona del carrer Cala Llarga i  l ’avinguda Tamarell ,  i  una segona fase

corresponent a la zona de l’Avinguda Santa Margarida i l’Illa del 600. Després

de la presentació, tal i  com es va fer amb l ’anterior Pla de Millora de

Circulació del Mas Oliva, es va obrir un període de participació ciutadana

fins al dia 20 de setembre per recollir propostes i esmenes dels veïns.

Un cop analitzades les propostes presentades, l’Ajuntament ha pres la

decisió d’incorporar dins el Pla de Millora de la Circulació actuacions com el

projecte d’un nou carril bici que connectarà amb el carril ciclista d’accés a la

població del traçat BICITRANSCAT, que s’està executant actualment en

paral·lel a la comarcal C-260. D’aquesta manera, es donarà continuïtat a la

circulació de bicicletes en condicions segures dins la urbanització. La

proposta inicial és que el carril ressegueixi l’Avinguda Santa Margarida i

l’Avinguda de la Platja fins al Clot dels Franquets (1 km aproximadament). Per

altra banda, per tal de completar les bones condicions del recorregut, es

pacificarà el trànsit interior de la urbanització rebaixant la velocitat a 30

Km/h i s’establiran vies mixtes que facilitin la compatibilització del trànsit a

motor i les bicicletes, amb l’objectiu de permetre enllaçar el nou carril bici

amb el Passeig Marítim.

Una altra de les millores proposades que inclourà el nou Pla de Circulació,

serà la incorporació d’una nova fase que se sumarà a les fases 1 i 2 ja

proposades, encarregada de la reordenació de les zones més comercials de

la urbanització, i que serà desenvolupada per la Policia Local. Per últim,

s’exclouran de la Fase 1 del Pla els carrers Ridaura, Fluvià, Ter i Muga, en

entendre que les modificacions proposades no són urgents i no suposen

afectacions greus per a la mobilitat de la zona i possibilitant així que la

reordenació final atengui les propostes presentades pel veïnat i sigui

consensuada amb ells.

L’ampliació del Pla requerirà més pressupost i un projecte integral

L’ampliació del Pla de Millora de Circulació amb una tercera fase i la inclusió

del carril bici i de les mesures complementàries per a facilitar la circulació

amb bicicleta, impliquen un projecte sensiblement més gran i que requerirà

un pressupost major del previst inicialment. Per aquest motiu, no s’executarà

a través de l’empresa municipal de serveis (ROSERSA), sinó que es

traslladaran les propostes per a les tres fases i la implementació del carril

bici a la regidoria d’Urbanisme de l’Ajuntament, per tal que aquest

departament redacti el projecte definitiu per a ser licitat i executat.

En aquest sentit, el regidor de Seguretat Ciutadana, Joan Plana, ha declarat

que “aquestes novetats impliquen que la presentació del projecte definitiu

del PMC a Santa Margarida no serà el pròxim 25 de setembre, tal com estava

previst, i també que la seva implementació serà més lenta. Tanmateix,

l’actuació final serà més integral i ambiciosa”. També ha remarcat que

“l’ampliació del projecte suposa una un exercici de bona coordinació entre

àrees diferents com Infraestructures, Seguretat i Urbanisme. Quan treballem

així som més eficients”.

Per últim, s’han recollit també altres propostes referents a punts concrets de

circulació, que seran estudiats individualment i, si s’escau, incorporats al

projecte final que surti d’Urbanisme. Pel que fa a les propostes que no són

de circulació presentades, seran enviades a les respectives àrees municipals

per al seu estudi.

Plana també ha manifestat que l’Ajuntament seguirà treballant en la millora

de la circulació en altres zones del municipi: “La fase de Santa Margarida del

Pla de Millora de la Circulació s’allargarà més del previst, perquè volem fer

les coses bé i preferim fer-ho sense pressa si així fem més i millor. Però això

no atura la nostra agenda, paral·lelament seguirem tirant endavant les

propostes de reordenació d’altres zones. Esperem poder començar ben aviat

un procés de participació similar al Mas Mates”.

esborrany carril bici Santa Margarita (1).pdf — PDF document, 3.34 MB

(3501322 bytes)
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HOME ROSES URBANISME ROSES AMPLIARÀ EL PLA DE MILLORA DE LA CIRCULACIÓ DE SANTA
MARGARIDA A PETICIÓ DELS VEÏNS

Foto aèria de la bahia de Roses

El Pla de Millora de la Circulació a la urbanització de Santa Margarida

inclourà, a petició dels veïns, un carril bici que connectarà amb el nou carril

(ja en execució) paral·lel a la comarcal C-260, la pacificació del trànsit a motor

reduint la velocitat a 30 km/h dins l’urbanització i la reordenació de les seves

zones comercials. Les millores són fruit de les propostes presentades per

veïns i veïnes durant el procés de participació ciutadana dut a terme aquest

mes de setembre, que ara seran incloses en la configuració final del pla

circulatori.

El passat 7 de setembre, la regidoria de Seguretat Ciutadana va presentar als

veïns de Santa Margarida una primera proposta de reordenació del trànsit a

dues zones de la urbanització, on es preveia una primera fase que incloïa la

zona del carrer Cala Llarga i  l ’avinguda Tamarell ,  i  una segona fase

corresponent a la zona de l’Avinguda Santa Margarida i l’Illa del 600. Després

de la presentació, tal i  com es va fer amb l ’anterior Pla de Millora de

Circulació del Mas Oliva, es va obrir un període de participació ciutadana

fins al dia 20 de setembre per recollir propostes i esmenes dels veïns.

Un cop analitzades les propostes presentades, l’Ajuntament ha pres la

decisió d’incorporar dins el Pla de Millora de la Circulació actuacions com el

projecte d’un nou carril bici que connectarà amb el carril ciclista d’accés a la

població del traçat BICITRANSCAT, que s’està executant actualment en

paral·lel a la comarcal C-260. D’aquesta manera, es donarà continuïtat a la

circulació de bicicletes en condicions segures dins la urbanització. La

proposta inicial és que el carril ressegueixi l’Avinguda Santa Margarida i

l’Avinguda de la Platja fins al Clot dels Franquets (1 km aproximadament). Per

altra banda, per tal de completar les bones condicions del recorregut, es

pacificarà el trànsit interior de la urbanització rebaixant la velocitat a 30

Km/h i s’establiran vies mixtes que facilitin la compatibilització del trànsit a

motor i les bicicletes, amb l’objectiu de permetre enllaçar el nou carril bici

amb el Passeig Marítim.

Una altra de les millores proposades que inclourà el nou Pla de Circulació,

serà la incorporació d’una nova fase que se sumarà a les fases 1 i 2 ja

proposades, encarregada de la reordenació de les zones més comercials de

la urbanització, i que serà desenvolupada per la Policia Local. Per últim,

s’exclouran de la Fase 1 del Pla els carrers Ridaura, Fluvià, Ter i Muga, en

entendre que les modificacions proposades no són urgents i no suposen

afectacions greus per a la mobilitat de la zona i possibilitant així que la

reordenació final atengui les propostes presentades pel veïnat i sigui

consensuada amb ells.

L’ampliació del Pla requerirà més pressupost i un projecte integral

L’ampliació del Pla de Millora de Circulació amb una tercera fase i la inclusió

del carril bici i de les mesures complementàries per a facilitar la circulació

amb bicicleta, impliquen un projecte sensiblement més gran i que requerirà

un pressupost major del previst inicialment. Per aquest motiu, no s’executarà

a través de l’empresa municipal de serveis (ROSERSA), sinó que es

traslladaran les propostes per a les tres fases i la implementació del carril

bici a la regidoria d’Urbanisme de l’Ajuntament, per tal que aquest

departament redacti el projecte definitiu per a ser licitat i executat.

En aquest sentit, el regidor de Seguretat Ciutadana, Joan Plana, ha declarat

que “aquestes novetats impliquen que la presentació del projecte definitiu

del PMC a Santa Margarida no serà el pròxim 25 de setembre, tal com estava

previst, i també que la seva implementació serà més lenta. Tanmateix,

l’actuació final serà més integral i ambiciosa”. També ha remarcat que

“l’ampliació del projecte suposa una un exercici de bona coordinació entre

àrees diferents com Infraestructures, Seguretat i Urbanisme. Quan treballem

així som més eficients”.

Per últim, s’han recollit també altres propostes referents a punts concrets de

circulació, que seran estudiats individualment i, si s’escau, incorporats al

projecte final que surti d’Urbanisme. Pel que fa a les propostes que no són

de circulació presentades, seran enviades a les respectives àrees municipals

per al seu estudi.

Plana també ha manifestat que l’Ajuntament seguirà treballant en la millora

de la circulació en altres zones del municipi: “La fase de Santa Margarida del

Pla de Millora de la Circulació s’allargarà més del previst, perquè volem fer

les coses bé i preferim fer-ho sense pressa si així fem més i millor. Però això

no atura la nostra agenda, paral·lelament seguirem tirant endavant les

propostes de reordenació d’altres zones. Esperem poder començar ben aviat

un procés de participació similar al Mas Mates”.
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HOME ROSES URBANISME ROSES AMPLIARÀ EL PLA DE MILLORA DE LA CIRCULACIÓ DE SANTA
MARGARIDA A PETICIÓ DELS VEÏNS

Foto aèria de la bahia de Roses

El Pla de Millora de la Circulació a la urbanització de Santa Margarida

inclourà, a petició dels veïns, un carril bici que connectarà amb el nou carril

(ja en execució) paral·lel a la comarcal C-260, la pacificació del trànsit a motor

reduint la velocitat a 30 km/h dins l’urbanització i la reordenació de les seves

zones comercials. Les millores són fruit de les propostes presentades per

veïns i veïnes durant el procés de participació ciutadana dut a terme aquest

mes de setembre, que ara seran incloses en la configuració final del pla

circulatori.

El passat 7 de setembre, la regidoria de Seguretat Ciutadana va presentar als

veïns de Santa Margarida una primera proposta de reordenació del trànsit a

dues zones de la urbanització, on es preveia una primera fase que incloïa la

zona del carrer Cala Llarga i  l ’avinguda Tamarell ,  i  una segona fase

corresponent a la zona de l’Avinguda Santa Margarida i l’Illa del 600. Després

de la presentació, tal i  com es va fer amb l ’anterior Pla de Millora de

Circulació del Mas Oliva, es va obrir un període de participació ciutadana

fins al dia 20 de setembre per recollir propostes i esmenes dels veïns.

Un cop analitzades les propostes presentades, l’Ajuntament ha pres la

decisió d’incorporar dins el Pla de Millora de la Circulació actuacions com el

projecte d’un nou carril bici que connectarà amb el carril ciclista d’accés a la

població del traçat BICITRANSCAT, que s’està executant actualment en

paral·lel a la comarcal C-260. D’aquesta manera, es donarà continuïtat a la

circulació de bicicletes en condicions segures dins la urbanització. La

proposta inicial és que el carril ressegueixi l’Avinguda Santa Margarida i

l’Avinguda de la Platja fins al Clot dels Franquets (1 km aproximadament). Per

altra banda, per tal de completar les bones condicions del recorregut, es

pacificarà el trànsit interior de la urbanització rebaixant la velocitat a 30

Km/h i s’establiran vies mixtes que facilitin la compatibilització del trànsit a

motor i les bicicletes, amb l’objectiu de permetre enllaçar el nou carril bici

amb el Passeig Marítim.

Una altra de les millores proposades que inclourà el nou Pla de Circulació,

serà la incorporació d’una nova fase que se sumarà a les fases 1 i 2 ja

proposades, encarregada de la reordenació de les zones més comercials de

la urbanització, i que serà desenvolupada per la Policia Local. Per últim,

s’exclouran de la Fase 1 del Pla els carrers Ridaura, Fluvià, Ter i Muga, en

entendre que les modificacions proposades no són urgents i no suposen

afectacions greus per a la mobilitat de la zona i possibilitant així que la

reordenació final atengui les propostes presentades pel veïnat i sigui

consensuada amb ells.

L’ampliació del Pla requerirà més pressupost i un projecte integral

L’ampliació del Pla de Millora de Circulació amb una tercera fase i la inclusió

del carril bici i de les mesures complementàries per a facilitar la circulació

amb bicicleta, impliquen un projecte sensiblement més gran i que requerirà

un pressupost major del previst inicialment. Per aquest motiu, no s’executarà

a través de l’empresa municipal de serveis (ROSERSA), sinó que es

traslladaran les propostes per a les tres fases i la implementació del carril

bici a la regidoria d’Urbanisme de l’Ajuntament, per tal que aquest

departament redacti el projecte definitiu per a ser licitat i executat.

En aquest sentit, el regidor de Seguretat Ciutadana, Joan Plana, ha declarat

que “aquestes novetats impliquen que la presentació del projecte definitiu

del PMC a Santa Margarida no serà el pròxim 25 de setembre, tal com estava

previst, i també que la seva implementació serà més lenta. Tanmateix,

l’actuació final serà més integral i ambiciosa”. També ha remarcat que

“l’ampliació del projecte suposa una un exercici de bona coordinació entre

àrees diferents com Infraestructures, Seguretat i Urbanisme. Quan treballem

així som més eficients”.

Per últim, s’han recollit també altres propostes referents a punts concrets de

circulació, que seran estudiats individualment i, si s’escau, incorporats al

projecte final que surti d’Urbanisme. Pel que fa a les propostes que no són

de circulació presentades, seran enviades a les respectives àrees municipals

per al seu estudi.

Plana també ha manifestat que l’Ajuntament seguirà treballant en la millora

de la circulació en altres zones del municipi: “La fase de Santa Margarida del

Pla de Millora de la Circulació s’allargarà més del previst, perquè volem fer

les coses bé i preferim fer-ho sense pressa si així fem més i millor. Però això

no atura la nostra agenda, paral·lelament seguirem tirant endavant les

propostes de reordenació d’altres zones. Esperem poder començar ben aviat

un procés de participació similar al Mas Mates”.

esborrany carril bici Santa Margarita (1).pdf — PDF document, 3.34 MB

(3501322 bytes)
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